
Concept besluitenlijst Besluit voorbereidende commissie

Datum 23-08-2023
Tijd 19:30 - 21:10
Locatie Raadszaal, Ambtmanstraat 13 Tiel
Voorzitter K. Gulikers
Aanwezigen Rolvo Manuhutu, Erik Rhebergen, Martijn Vink, Layla Mulay, Wim de Boer, 

Tom van Oostrom, Erik Henning, Wim Wildschut, Henk van Dee, Tjakko van 
Eijnatten, Yvonne Son-Stolk, Martin Koning, Peter van der Lugt, Peter 
Elferink, Myrthe Janssen, Maureen Klijn, Menno de Keijzer, Ronald 
Corporaal, Anita van Iperen, Frank Groen sr., Lucienne Aspeling 

1 Opening en mededelingen
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er 
zijn geen berichten van verhindering.
Vanuit de griffie wordt de mededeling gedaan dat er door een technische 
storing helaas geen live-uitzending is. 

2 Agenda (vaststellen)
Het presidium heeft besloten tot rechtstreekse agendering van 
agendapunt 10 Vaststellen bestemmingsplan Herontwikkeling locatie 
Kwadrant in de raadsvergadering van woensdag 30 augustus.

De agenda wordt met deze wijziging vastgesteld. 

3 Concept besluitenlijst d.d. 24 mei 2023 (vaststellen)
De concept besluitenlijst d.d. 24 mei wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4 Afsprakenlijst van de commissie
Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de afsprakenlijst. 

5 Verbonden partijen
Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de verbonden partijen. 

6 Uitgangspunten beleid zon en wind (bespreken)
De gemeente is bezig een toetsingskader op te stellen voor het 
opwekken van zon- en windenergie. Een peiling onder inwoners door 
middel van een Swipocratie (een flitspeiling) laat zien dat er draagvlak is 
om meer duurzame energie op te wekken.

Door de heer Jan Jaap Wesselink van het Adviesbureau Bosch & van 
Rijn is een korte toelichting op het onderwerp verzorgd. 

Aan de commissie is het volgende gevraagd:
- Kunt u zich vinden in de uitgangspunten om te komen tot het 

beleid Zon en Wind zoals opgenomen in de bijlage;
- Wat wilt u het college meegeven voor de verdere uitwerking van 

het beleid Zon en Wind. 
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Vanuit de commissie worden aandachtspunten meegegeven voor de 
verdere uitwerking van dit beleid. Verzocht wordt om de ontwikkelingen 
rondom batterij-opslag mee te nemen in de uitgangspunten, evenals de 
mogelijkheid van zonnepanelen op parkeerdaken. De risico’s van 
netcongestie, de asbestrisico’s en de regionale aanpak worden in 
voorliggend stuk gemist.  

Door de commissie wordt aandacht gevraagd voor de biodiversiteit en de 
landschappelijke inpassing van zonnepanelen en windmolens. Door 
diverse commissieleden wordt aangegeven dat zonnepanelen en 
windmolens in het buitengebied niet de voorkeursvariant is. Als suggestie 
geven de commissieleden mee om aan zonneschermen te denken tussen 
de Betuwelijn en de A15 en boven fruitkassen. De heer De Boer doet de 
oproep om daken van gemeentelijke gebouwen geschikt te maken voor 
zonnepanelen. 

Voor de commissie is de landschappelijke inpassing van zonnepanelen 
en windmolens het belangrijkste uitgangspunt. Algemene uitgangspunten 
kunnen hierdoor niet geformuleerd worden, er dient gekeken te worden 
naar de specifieke situatie. 
Voor de meerderheid van de commissie zijn kleine windmolens alleen op 
bedrijventerreinen bespreekbaar. Wederom geldt hier het uitgangspunt 
dat inpassing het belangrijkste is. Mevrouw Van Iperen geeft aan dat zij 
bezwaren heeft tegen zonnepanelen en windmolens, kleine windmolens 
zijn eventueel wel bespreekbaar voor haar. 

Naar aanleiding van een opmerking van de heer Henning dat het 
warmtenet in voorliggend stuk wordt gemist, geeft wethouder Spil aan dat 
de bron van het warmtenet is gewijzigd. Er zijn momenteel studies van de 
Rijksoverheid waarbij aquathermie als bron voor het warmtenet dient. 
Wethouder Spil zal de gemeenteraad informeren op het moment dat hier 
meer duidelijkheid over te verschaffen is. Op een vraag van mevrouw 
Van Iperen over de bestemming van de gronden geeft de heer Wesselink 
aan dat de vergunning voor 25 jaar wordt verstrekt, daarna gaan de 
gronden terug naar de oorspronkelijke landbouwbestemming. 

Er wordt toegezegd dat de resultaten van de Swipocratie met de raads- 
en commissieleden worden gedeeld. In het eerste kwartaal van 2024 
wordt het beleid ten aanzien van het opwekken van zon- en windenergie 
voor vaststelling aan de gemeenteraad voorgelegd. 

7 Vaststellen mobiliteitsagenda en kennisname uitvoeringsplan 2023-
2026 (om advies)
Complimenten zijn er vanuit de commissieleden voor het voorliggende 
stuk. Een goede lobby vanuit de gemeente richting provincie wordt als 
cruciaal ervaren. 

Wethouder Dijkstra geeft aan dat er goede contacten zijn tussen de 
gemeente en de provincie. De vraag van de heer Rhebergen over de 
hoogte van de kosten van de verkeerstechnische installatie bij de 
Macdonalds wordt meegenomen in de ontwikkelingen rondom de 
Westelijke Ontsluitingsweg. 
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Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de 
raadsvergadering. 

8 Aanwijzingsprocedure lokale omroep (om advies)
De commissieleden verzoeken om een pitch - door de twee lokale 
omroepen - onderdeel te laten zijn van de aanwijzingsprocedure. 

In samenspraak met de griffie zal gezocht worden naar een geschikte 
datum om de pitches in te passen in de voorliggende procedure.  

Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de 
raadsvergadering. 

9 Benoeming lid Raad van Toezicht Lingecollege (om advies)
Omdat het een benoeming betreft wordt het voorliggende raadsvoorstel 
als bespreekstuk geagendeerd. 

10 Vaststellen bestemmingsplan Herontwikkeling locatie Kwadrant (om 
advies)
Bij het vaststellen van de agenda is besloten tot directe agendering van 
dit onderwerp in de raadsvergadering van woensdag 30 augustus. 

11 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de 
vergadering. 




